

Amlodipine 5mg, Benazepril 10mg

【OAMTR】Amtrel® Tablet

ATC Code : C09BB

中文名：諾壓錠 «東洋»

適應症：治療高血壓，此複方藥品不適合用於起始治療。

藥理分類：Antihypertensive; Calcium Channel Blocker, Dihydropyridine; Angiotensin-Converting Enzyme (ACE) Inhibitor.

用法用量：**Administration:** Orally, take without regard to meals.

Note: Dose is individualized; combination product may be substituted for individual components in patients currently maintained on both agents separately or in patients not adequately controlled with monotherapy (using one of the agents or an agent within same antihypertensive class).

Dosage regimens:

Hypertension:

- Initial: Amlodipine 2.5 mg/benazepril 10 mg once daily; based on clinical response,
- may titrate up to a **maximum** dose of amlodipine 10 mg, benazepril 40 mg once daily (based on dosage strength available).
- Benazepril: doses up to 80 mg/day may increase response but experience in limited.

不良反應：高血鉀、水腫、暈眩、頭痛、咳嗽。

交互作用：Amlodipine---

- ↑ amlodipine 血中濃度：ketoconazole、itraconazole、ritonavir、cimetidine、clarithromycin、葡萄柚(汁)。
- ↓ amlodipine 血中濃度：Rifampicin、St. John' s wort (聖約翰草)。
- Simvastatin: ↑ simvastatin level and ↑ of myopathy.
- Clopidogrel: ↓ antiplatelet effect and ↑ risk of thrombotic events.

Benazepril---

- Allopurinol: ↑ potential allergic or hypersensitivity reactions to Allopurinol.
- Antipsychotic Agents (Second Generation [Atypical]): ↑ the hypotensive effect.
- AzaTHIOprine: ↑ the myelosuppressive effect of AzaTHIOprine.
- Lithium: ↑ the serum concentration of Lithium.

注意事項：1.飯前或飯後服用均可。2.不可與葡萄柚汁併服。3.若經常咳嗽，應告知醫師。

懷 孕 期 1. **[US Boxed Warning]: When pregnancy is detected, discontinue amlodipine/benazepril as soon as possible. Drugs that act directly on the renin-angiotensin system can cause injury and death to the developing fetus.**
2. Benazepril crosses the placenta. Exposure to an angiotensin-converting enzyme (ACE) inhibitor during pregnancy may be associated with an increased risk of fetal malformations.
3. Drugs that act on the renin-angiotensin system can cause injury and death to the developing fetus. **Discontinue as soon as possible once pregnancy is detected.**

授 乳 期：以 benazepril 治療之授乳婦，僅極少量的 benazepril 和 benazeprilat 會從乳之中分泌，因此若新生兒僅食用母乳，只會接受到少於母親接受劑量的 0.1%。目前並不清楚是否 amlodipine 會從人體乳之中分泌，因此建議當授乳婦需接受本品治療時，應停止哺乳。